
Protokoll Föräldramöte SK Iron Lag 10/11   22 sept 2019 

Sammankallande: Mia Egemalm & Philip Åkerman – lagledare  

Vid protokollet: Emelie Andersson  

 

§1 Ekonomi 

Frida redogjorde för lagets ekonomi. 

Pga låga omkostnader, kakförsäljning och bra sponsring (exempelvis av hamburgare, lottringar mm) 

har laget per idag 39.270 kr i kassan. 

Lagkassan kommer att bekosta 2019/2020s seriedeltagande – 10.000 sek. 

 

§2 Tränarsyn 

Tränare Mikael Eriksson gästade föräldramötet. 

34 st spelare i laget, varav flertalet födda 2011. 

3 lag är anmälda till Björnligor 2019/2020. 

Fortsatt samarbete med lag 08/09 kommer att ske. Utifrån individanpassning och lag 08/09s behov 

av flera spelare kan 10/11-spelare hjälpa till vid deras matcher. 

 

3 tillfällen på is per vecka, fördelat på träningar, starzone och match. Se kalendern på laget.se för 

exakta tider. Ungefär med 4v framförhållning får laget istider. 

Fortsatt inga föräldrar i omklädningsrummet. Men, vid speciella tillfällen eller utifrån specifika behov, 

prata med tränarna och besluta lämplig närvaro. T ex om det kommer nya spelare så kan extra 

trygghet behövas och en förälder kan närvara initialt. 

Diskussion kring hur aktivititen ”sist in på isen, åker ett varv runt planen”, mottagits av barnen.  

Mikael berättade att det hittills endast varit positiv feedback på den aktiviteten. 

Ombyte och duschning - önskvärt att alla i laget byter om tillsammans för sammanhållningens skull. 

Det finns alltid vuxna i omklädningsrummet. Tjejerna duschar i eget omklädningsrum, från/till 

underställ. 

Inga telefoner får användas i omklädningsrummet, endast ”musiktelefonen” som de vuxna har 

ansvar för. 

Poolspel - vecka 43 första hemmapoolspelet. Se laget.se för mer info, menyval ”Björnligan”. 

Samling inför bortamatcher, i möjligaste mån samåker vuxna och barn, för att skapa ännu bättre 

lagsammanhållning, samt av miljöskäl som sekundär positiv bieffekt. 

Kallelse till match sker av tränarna. Man kommer att så rättvist som möjligt fördela matchtid och 

poolspelstillfällen.  

 

§3 Kontaktuppgifter 

Samtliga föräldrar godtog att samla och dela allas kontaktuppgifter. 

 



§ 4 Varför ideellt 

Medlemmarna äger ishallen och föreningen, därmed likaså dess intäkter och utgifter. 

Därför städar samtliga lag för att hålla nere kostnaderna.  

Undantag är herrarnas A-lag, eftersom de är ett representationslag.  

Oklart vad som definierar ett representationslag utöver att föreningen tar inträde vid deras matcher. 

Förslag från föräldrarna att ge damernas A-lag samma förmåner. Damerna driver många bra initiativ 

för Björklinges barn, exempelvis Bliss.  

Mia Egemalm informerade att man önskade bjuda in damerna vid tillfälle till lagets träning som 

viktiga förebilder. 

 

§ 5 OVR-utbildning 

Minst 5 vuxna ska delta i OVR-utbildning för att kunna bemanna sekretariatet. Se inbjudan från Mia. 

Anmälan görs på SK Irons hemsida, informera även lagledarna när du anmäler dig.  

Utbildningsmapp kommer att finnas på laget.se, där dokumenteras vilka som gått utbildningar. 

 

§ 6 Kläder & Backar 

2 klädförslag presenterades: 

Hoodie – ca 300 kr 

Dress, byxor + tröja – ca 650 kr  

Inget beslut togs på vilket val vi kommer att enas kring, fortsättning följer. 

Endast backar som förvaring i förrådet framöver, 6-7 st behövdes. 

Frida kollar pris och återkommer i gästboken. 

 

§ 7 Sponsring 

Idéer önskas på potentiella sponsorer och/eller initiativ, kontakta lagledarna. 

 

§ 8 Övrigt 

Cup – diskussion kring potentiella intäkter av att anordna en endagscup fördes.  

Beslut att titta på datum efter seriespelet avslutats v6.  

Anmäl intresse till lagledarna om du vill vara med i cupspelsgruppen. 

 

Furudal – förslag att anordna nästa års kick-off på Furudal, en fin och bra anläggning Mia kollar upp 

kostnader och presenterar så vi har ett mål att jobba mot. Tanken är att alla skall delta i familjen.  

Föräldraråd – beslut att avvakta med föräldraråd. 

 

 


